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En general els participants es van mostrar molt interessats i receptius tant amb 
els continguts del curs com amb els experiments mostrats: tot i ser força senzills 
tenien prou suc, segons van dir, per extreure rendiment de molts d'ells 
(espectròmetre, radiació IR comandaments, etc.). Alguns d'ells ja els coneixen 
i/o els havien realitzat. Però no els havien vist mai integrats en el discurs d'un 
curs d'astrofísica. I reconeixen el seu potencial educatiu. 

 

Els conceptes astrofísics treballats també els hi van interessar molt i els hi va 
"obrir la ment" per voler saber i aprofundir més. D'aquí els articles sobre temes 
concrets o noticies astronòmiques aparegudes als mitjans de comunicació social 
(variació de la brillantor de Betelgeuse, procedència dels elements químics, 
acostament de la galàxia d'Andròmeda, explosió de supernova i esterilització de 
la vida al voltant, etc...) que em van demanar que els hi passés. 

 

En general el curs el havia interessat i els havia semblat molt útil. 


